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Referat fra Hovedbestyrelsesmødet den 10. april 2025 på Teams 

Deltagere på mødet: 

Annette Lunau – Landsformand 

Kim V. Poulsen – Landsnæstformand 

Jannie Christensen – Kreds 1 

Ole Rahbech – Kreds 2 

Mette Damkjær – Kreds 3 

Annette Höft – Kreds 4 

Dorte Dabelsteen – Kreds 5 

Kristine Rye Svendsen – Kreds 6 

Anita Friis Heidemann – Regnskabsfører 

Jan E. Nielsen – Forretningsfører og referent 

1. Opfølgning fra sidste møde 

KOU og UU påtager sig opgaven med opdatering af hvalpesiderne. Dette skal sikre, at informationen er ak-

tuel og relevant, især da UU i dag består af konsulenter. 

Forslaget om ny revisor blev drøftet igen. Anita arbejder på at finde en med stærk foreningsprofil. Dette skal 

sikre bedre håndtering af foreningsspecifikke regler. 

Vedrørende kredsinstruktørers efteruddannelse i de forskellige grene, blev det besluttet på sidste fællesmøde, 

at fagudvalgene har ansvaret herfor – med uddannelsesudvalget som samarbejdspartner. Det er ændret i ori-

enteringerne i DcH håndbogen. 

 

2. Nyt fra formand/FU 

Formanden orienterede om, at der fortsat ikke er kommet svar fra Ordensudvalget (OU) i sagen om karan-

tæne. Brev er sendt, men ingen respons – og det vækker lidt bekymring om fremdriften i sagen. OU har dog 

30 dage til at svare. 

3. Nyt fra sekretariatet 

Projektet 'En Hund Efter Natur' fik afslag fra Nordea-fonden. Friluftsrådet er fortsat positive og støtter med 

1,5 mio. kr., forudsat formålet fastholdes. Torben Stenstrup og Jan kigger på nye fondsmuligheder efter på-

ske. 

 

Samarbejdet med DogCoach fortsætter. Alle instruktører i DcH tilbydes gratis adgang til 'DogCoach Family’ 

-konceptet. Derudover modtager DcH 40.000 kr. årligt, som anvendes til konsulenternes arbejde. 10 % rabat 

gives til medlemmer på ikke-nedsatte varer. 

 

Teltprojektet er opgraderet efter feedback: bedre lynlåse, pløkker, overslag og forstærkninger. Prisen er 

2.000 kr. for introduktion, derefter 2.500 kr. 7–10 telte allerede solgt. 100 telte bestilt – levering i oktober. 

 

Økonomisk blev det besluttet at binde 1 mio. kr. i 3 måneder til 0,94 %. Sydbank-kontoen lukkes, og Nordea 
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overtager som primær bank. Det blev besluttet at der skal arbejdes med Rammebudget 

for 2026. Første kvartalsregnskab er gennemgået og det viste at vi følger budgettet. 

DcH reklame magasin skal fornyes og følgende emner til det nye magasin blev foreslået 

Præsentation af forskellige sportsgrene i DcH. 

Konsulent og Eftersøgningstjeneste. 

Frivillige i DcH 

 

4. Den Grønne Trepart 

Det blev besluttet at nedsætte et arealudvalg på næste HB-møde. Udvalget skal arbejde med at synliggøre 

DcH i naturdebatten og skabe forbindelser til jordejere og fonde. Målet er at sikre adgang til arealer og styrke 

foreningens stemme i naturbeskyttelsesspørgsmål. 

5. Fællesmødet (26. april) 

Udvalgene skal præsentere deres planer for det kommende år med udgangspunkt i de strategiske målsætnin-

ger inden for Fællesskab, Åbenhed og Kvalitet. 

Debatpunkter:  

Karantæner/sanktioner  

Elektronisk startbog (Fauna-app) 

Den Grønne Trepart 

Dopingregler (DKK)  

Ny reklamebrochure  

Dommer- og frivilligkrise generelt 

HB kontaktpersoners deltagelse i aktiviteter i udvalgene. 

 

Eventuelt 

- Dispensation for halekupering skal søges ved fødevarestyrelsen og fremsendes til fagudvalg. 

- Klubmodul: spørgsmål om mulighed for to takster i appen. 

- Problemer med udskrivning af diplomer (fortrykte) drøftet, konkurrenceudvalget kikker på dette. 

- Det blev drøftet hvem der skal betale for rallyaspiranternes rallyskilte og det var meget forskelligt i kreds-     

sene, Kreds 4 donerer Rallyskilte til aspiranter. 

- Konsulenter savner opdateret liste over godkendte racer i deres rapporteringssystem. 

- Revisionskursus i kreds 5 med Charlotte Kjær gennemført – vejledning fremlægges på næste møde. 

Evaluering 

Et roligt og konstruktivt møde. Der var dog for mange dagsordenspunkter og behov for bedre tidsstyring. 

Fremover gennemgås tidligere referater kun på fysiske møder. 

Næste møde 27. april på fællesmødet. 

 


